

Call for Applications: M+ Young Collective Volunteer Programme (2026)



M+ is a museum dedicated to collecting, exhibiting, and interpreting visual art, design and architecture, moving image, and Hong Kong visual culture of the twentieth and twenty-first centuries. Learning is at the heart of M+. Central to our work is a focus on youth participation and engagement. Since 2015, M+ has been engaging young people through programmes such as M+ Young Collective, Young People Summer Camp, Young People Meet-Up and Young People Summer Takeover.

M+ is now recruiting **students and recent graduates from universities and community colleges** as members of 2026 **M+ Young Collective** volunteer programme. This programme engages curious, passionate, and dedicated young volunteers who come together to explore how M+, as a space for display and social participation, can connect the museum's exhibitions and collections with the daily life experience of young people and their thoughts. M+ Educators will work with young people to challenge preconceived ideas, bring creativity to life, and exchange thoughts. Members of Young Collective alongside Educators work to develop, plan, and deliver a series of public programmes responding to the programme's annual theme and M+ exhibition content, and to share their findings.

What will you gain from joining M+ Young Collective?

- unique opportunities to collaborate with the M+ team and the educators;
- hands-on and behind-the-scenes experience at M+;
- a journey of self-discovery through a wide range of themes and subjects centred around twentieth- and twenty-first-century visual culture;
- getting to meet other young talents from diverse backgrounds;
- transportation allowance (HKD250/session) and a reference letter.

Come join us if you are:

- a local tertiary student or recent graduate ages eighteen to twenty-four, no previous experience in art and culture is required;
- interested in art and culture;
- eager and open-minded to learn, explore, and collaborate;
- able to communicate in Cantonese and English

Schedule:

The engagement period is **from late February to early June 2026 for four months**. Regular meetings will be held on Friday evenings or Saturday/Sunday afternoons, and the actual schedule will be announced to successful candidates.

First session of meeting: 28 February 2026 (Saturday) 14:30–17:30

Application:

Please click on our [website](#) to submit the Application Form by **1 February 2026 (Sunday)**. Shortlisted applicants will be contacted for an interview in one week after the application deadline via email and phone call.

Stay tuned with [M+ Youth Instagram account](#) (@mplusyouth) for latest news!

For enquiries, please contact us at youth.mplus@mplus.org.hk.

「M+青年部」 義工計劃 (2026) 公開招募



M+致力於收藏、展示與詮釋二十及二十一世紀的視覺文化藏品，藏品涵蓋設計及建築、流動影像，以及香港視覺文化。學習是 M+的核心，我們鼓勵青年人勇於探索和交流。自 2015 年，M+一直策劃為青年人而設的活動，包括 M+青年部、夏令青年創作營、青年聚點及青年夏祭。

M+博物館現正公開招募大專本科生及應屆畢業生成為 2026「M+青年部」成員。「M+青年部」是專為青年人設立的義工計劃，一群對文化藝術滿載熱忱和好奇心的青年義工定期聚會，旨在探索 M+作為展示和大眾參與的空間，如何透過展覽和藏品連結青年人的日常生活及所思所想。 M+ 教學人員與青年人一起打破固有的思維角度，發揮創意，交流理念。團隊將因應 M+展覽構思年度主題，設計並帶領一系列公眾活動，分享探索成果。

成為「M+青年部」成員可以：

- 與 M+團隊及教學人員合作
- 親身籌備博物館公眾活動及參與幕後運作
- 透過視覺文化探索不同面向的自我
- 結識不同背景的新朋友
- 義工可獲發交通津貼（每節 HKD250）和推薦信

如你具備以下特質，歡迎報名加入：

- 年齡介乎 18 至 24 歲的本地大專學生或應屆畢業生，毋須具備藝術文化相關的經驗
- 熱愛文化藝術
- 樂於學習、探索新想法及與人合作
- 能以廣東話及英語交流

日程：

計劃將於 **2026 年 2 月底始至 6 月初**，為期四個月。定期聚會於週五夜晚或週六、日下午舉行，具體日程將會於被錄取後公佈。

第一節聚會：2026 年 2 月 28 日（六）14:30–17:30

報名方式：

請到訪[網站](#)填寫報名表格，並在 **2026 年 2 月 1 日（星期日）** 或之前提交。入圍的申請者將於截止日期後星期內獲電郵或電話通知參與面試。

留意我們 [M+青年 Instagram 帳號](#) (@mplusyouth) 繫貼最新消息！

如有疑問，歡迎電郵至 youth.mplus@mplus.org.hk 與我們聯絡。